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Pan

dr Marek Wojtkowski
Prezydent Midsta Wlocldwek

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wtoclawka zwracam siq z uprzejmq pro5bq o wydanie
dyspozycji odpowiednim sluibom komunalnym by zechciaty dokona6 naprawy o5wietlenia
na ulicy Kilifiskiego. Wszystkie przejjcia dla pieszych nie sq o6wietlone. Stanowi to du2e
niebezpieczefstwo dla pieszych i kierowc6w.

Z powa2aniem

/?-f€l

- 
1*/b; /L-\t'/lL(


